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Sted: Mødelokalet i Ny Måløvhal

Deltagere:
Gustav Blomberg Formand for Brugerrådet pahuus@gmail.com 
Kristian Nielsen Senior Idræt maal87@mail.tele.dk 
Karsten Friis Måløv Badminton Club kfriis@kfriis.com 
Martin Gravballe Måløv Boldklub Martin.Grauballe@antalis.com
Thomas Lorenzen Måløv Idrætsforening lokaler@maaloevif.dk
Tina Eckhaus Kultur&Fritid tec@balk.dk
Jesper Horster Måløv Fritidsklub joh@balk.dk
Kjeld Holm Kultur&Fritid ah12@balk.dk
Michael Schmidt Ejendomme msc@balk.dk
Uffe Mortensen Måløv Idrætsforening formand@maaloevif.dk

Ikke til stede:
Gunnar Cramer Lokal Motion Ballerup gcramer@webspeed.dk
Camilla Rask Måløv Skole crs@balk.dk
Jan Munk Måløv Badminton Club ulb42@yahoo.dk
Helle Christensen Måløv Idrætsforening helletoxvaerd@ofir.dk 
Jan Fomsgaard Måløv Judo jan.e.fomsgaard@gmail.com
Mikkel Hovgaard Jokokan Ballerup Karateskole mikkel.k.hovgaard@gmail.com
Jens Overgaard Kultur&Fritid jo4@balk.dk

Referent: Karsten Friis

Dagsorden:

1. Godkendelse af seneste referat fra mødet den 24/8-15

2. Næste møde.

3. Økonomi, herunder forslag til udnyttelse af rådighedsbeløbet

4. Bordet rundt.

5. Opfølgningslisten

6. Nyt fra Folkeoplysningsudvalget.

7. Eventuelt

1 Godkendelse af dagsorden
Dagsorden godkendt. 

2 Godkendelse af seneste referat
Referatet fra mødet den 25/8-2015 godkendt uden kommentarer

3 Næste møde
Aftalt til den 21/1-16 kl. 17.

Der var lidt diskussion om mødetidspunktet. Samtlige tilstedeværende under behandling af 
punktet foretrak kl. 17 frem for kl. 18.

4 Økonomi
Der er ca. kr. 50.000,- tilbage i budgettet. Brugerrådet vedtog følgende prioriteret liste over 
nyanskaffelser:

1. Ekstra skab til Senior Idræt i musikrummet i ny hal
2. Finansiering af Jan Fomsgaard projekt med folie-billeder på ruderne
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3. Et andet musikanlæg til barfodssalen. Det nuværende er alt for avanceret og svært at 
bruge pga. sammenkoblingen med musikanlægget i hallen.

4. Hovedrengøring i køkkenet i Cafeen. Kristian Nielsen vil beskrive behovet nærmere.
5. Parkourstativ. Jesper Horster forestillede sig en installation, med et kunstnerisk og 

æstetisk udtryk, som kunne være et vartegn for idrætsparken. 

Brugerrådet var enige om, at som minimum var de 3 – 4 første punkter mulige at 
gennemføre inden for bevillingsrammen i år. 

5 Bordet rundt

5.1 MBC
Hallerne - specielt toiletterne - virke ikke rengjort lørdag morgen. Tina oplyste, at der i 
rengøringsaftalen er medtaget rengøring lørdag. Spørgsmålet er så, hvornår på lørdagen 
det udføres. Brugerrådet ville derfor gerne se en rengøringsplan. Michael fremskaffer.

Kan flere i foreningen få adgang til hal- og lokalebookingsystemet? Tina oplyste, at som det 
er nu har tre personer adgang: Formand, Kasserer og kontaktpersonen. Det kan udvides, 
hvis der tages beslutning herom.

MBC kunne godt tænke sig apparater til styrketræning. Men pt. er der ingen lokaler, hvor 
sådanne kan sættes op.

Én stor grøn skraldespand i hallen er for lidt. Michael skaffer to ekstra til hver hal.

Lyset i Gl. Hal er for svagt, da der er gået mange rør. Tina laver en servicedesk-ticket til 
Michael på udbedring.

Når de unge mennesker fra klubben bliver for støjende i entreen til Gl. Hal, bør man 
kontakte pædagogerne. Jesper oplyste, at mandag lukker klubben kl. 18 (kl. 22 tirsdag til 
torsdag).

5.2 MIF
Trafiksaneringsforslaget blev diskuteret: Der var enighed om, at opsætning af gelænder 
langs Gl. Måløvhal hverken ville gøre fra eller til. Men etablering af rumlestriber og farvet 
asfalt kunne have en hvis virkning. Karsten meddeler denne konklusion til Henriette Kjær, 
Center for Miljø og Teknik.

Der ligger og flyder madrasser flere stedet: i de to haller og i cafeen. Tina kontakter Camilla 
Rask or at høre hvilke planer skolen har med dem.

Uffe og Gustav var med på Walk and Talk arrangementet sidste uge, og fremførte de 
ønskede argumenter. Der er i øvrigt borgermøde om Måløv den 18/11.

Uffe bemærkede, at ansøgningsfristen for faglokaler ikke er rykket frem som ønsket. Tina 
svarede, at ønsket var taget til efterretning, men at det tog tid at ændre arbejdsrutinerne i 
den underbemandede Kultur & Fritid administration. 

5.3 MB
Gelænderet ved trappen til bane 1 er stadig ikke reetableret og nu mangler også hegnet til 
skråningen. Michael kontakter Anne Hasting for en løsning.

Det lokale i MB’s klubhus, som benyttes af Klubben, bliver fortsat ikke gjort rent. Tina har 
sendt sagen til Børn & Unge, da det er dem, der skal betale. Jesper Horster kontakter 
administrationen for at høre hvad, der sker.

Der savnes skraldespande til opvisningsbanen. Anskaffelsen har trukket ud, da den 
afventede en beslutning om hvilken type Ballerup Kommune ville bruge som standard. Tina 
bestiller.

5.4 Klubben
Jesper har ryddet op i det nye depot i Gl. hal

5.5 K&F
Ny leder for idrætsbyen starter 1/11, og vil derfor være med til næste brugermøde.

6 Opfølgningslisten
Listen gennemgået og opdateret med status og nye punkter fremkommet under mødet.
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7 Nyt fra Folkeoplysningsudvalget
Intet sket siden sidste møde. Der er valg til udvalget den 10/11 kl. 17:30

 Ønskeliste for investeringer i Måløv Idrætspark
Ribber i barfodssalen (under vejs)

Loftslys i ny Måløvhal flyttes så det passer med badminton banerne

Bedre gadebelysning af området.

Parkour stativ

Trafiksanering af cykelsti gennem området.

Sammenbygning af hallerne

Nyt dræn på grusbanen

Styrketræningslokale


